

UG01/19

**KURSUS ASAS PENGENDALIAN & PENYELENGGARAAN
PELBAGAI PERALATAN UKUR**

12 – 14 FEBRUARI 2019



PKPU / PENYELARAS/ PP	SITI ARIFA BINTI ABDUL KADER MAHRUZAMAN BIN MISRAN MOHD ABDUH BIN JAILANI		
KUMP.SASAR	Pegawai dan Kakitangan di Pelbagai Kementerian/ Jabatan/ Agensi/ Badan Berkanun/ Syarikat Berkaitan Kerajaan (GLC) dan Sektor Swasta (Gred : TERBUKA)		
OBJEKTIF	Memberi pendedahan dan latihan secara asas dalam pengendalian serta penyelenggaraan peralatan ukur		
KANDUNGAN	<ul style="list-style-type: none"> - Pengenalan kepada peralatan-peralatan ukur (Total Station, Alat Aras, Global Navigation Satellite System (GNSS), Alat Penjejakan Utiliti Bawah Tanah dll) - Penerangan fungsi peralatan ukur - Kaedah penjagaan dan penyelenggaraan asas peralatan ukur - Perancangan dan persediaan sebelum dan selepas kerja ukur - Latihan dan kemahiran pengendalian peralatan ukur - Isu dan masalah di lapangan 		
BIL. PESERTA	20 ORANG (SASARAN)	23 ORANG (HADIR)	
PECAHAN PESERTA	JUPEM	TIADA	
	AGENSI LAIN	<ul style="list-style-type: none"> i. Kolej Kemahiran Tinggi Mara, Sri Gading – 7 orang ii. Pej.Tanah & Jajahan Jeli – 2 orang iii. JKPTG Melaka – 4 orang iv. Unit persitaran, Keselamatan dan Kesihatan Pekerja – 1 Orang v. Pjbt Timbalan Naib Censlor – 1 orang vi. INSTUN – 1 orang vii. Zero Degress Resources Sdn Bhd- 2 orang iii. S.N. Akmida Holding Sdn bhd – 1 orang ix. Pej Tanah & Daerah Hilir Perak – 1 orang x. SMK Tun Aminah – 1 orang xi. Infra Segi Sdn Bhd – 1 orang xii. Ibu Pejabat Kementerian Kesihatan Malaysia – 1 orang 	<p style="text-align: center;">GRED</p> <ul style="list-style-type: none"> • DV 42 – 6 orang • U41 – 1 orang • DG41 – 1 orang • DV29 – 1 orang • NT29 – 3 orang • C29 – 1 orang • JA29 – 1 orang • NT27 – 1 orang • H11 – 4 orang • Swasta – 4 orang

<p>PENILAIAN PESERTA</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Adakan kursus waktu cuti atau hujung minggu 2. Boleh dibuka kepada pelajar sekolah ata Kolej Kemahiran. 3. Aktiviti di lapangan (field work) perlu dijalankan di luar utk memberikan lebih pendedahan peserta kursus kepada situasi sebenar kerja di lapangan. 4. Alhamdulillah..saya amat berpuashati,dengan kursus yang di sediakan oleh instun.tahniah warga instun. 5. Untuk kursus akan datang diharapkan hari tamat kursus pada hari Jumaat untuk memudahkan peserta pulang terus ke kediaman masing-masing. 6. Teknik adalah asas kerja ukur aras dilakukan oleh cik arifah semasa kerja lapangan. Mungkin kerana kekurangan kerja di lapangan. Tetapi telah diperbetulkan. Terima kasih semuanya. Ada ilmu baru saya dapat di sini. 7. Bagi bahagian penyelenggaraan alat,saya berharap, agar ada penambahan input 8. kursus hingg hari jumaat 9. Tempat yg sesuai 10. Kebersihan yang memuaskan 11. tempat yg baik 12. Komen :Kemudahan dan prasarana yang sangat baik, Tempat penginapan yang bersih dan teratur, Kemudahan tempat riadah yang selesa, Dewan makan yang sistematik dan menepati masa. 13. kursus hingga hari jumaat 14. kebersihan yang baik 15. penginapan yang selesa 16. komen;-Kemudahan bilik kuliah/seminar untuk berkursus sangat baik, bersih dan kemas, Tempat penginapan selesa, bersih dan di kemas susun setiap hari, Waktu di dewan makan puntual, amat baik untuk time management. Terima kasih untuk nota, minta izin untuk saya gunakan dalam P&P pelajar di KKTm Sri Gading.
-------------------------------------	---